
V Libochovanech dne 26. ledna  2009 

  

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Po dnešním absolvování rodičovského sdružení v naší Mateřské škole jsem nabyla dojmu velké 

vstřícnosti rodičů dětí vůči tomuto zařízení a snad potažmo i vůči obci. Společně budeme vzdorovat 

nepřejícímu člověku, který nás poškodil svoji strategií udavačství a hlouposti vtěsnané do jedovatých 

vět, utroušených na úrodné půdě nadřízeného orgánu. Dá se předpokládat, že všichni zúčastnění 

rodiče na dnešním jednání odcházeli s pocity podobnými jako jsem měla já i ředitelka zařízení, tedy 

jak uvádím výše, pocity porozumění. Takže se budeme vzájemně těšit na to , jak budeme naše školní 

zařízení zlepšovat a dětem usnadňovat start do života. Budu jenom ráda, když moje výzva k větší 

spolupráci rodičů s vedením školy i obce nezapadne. 

  

Do středy 28.1. bude podána přihláška do krajského kola „Zlatého erbu“, letos již po třetí v řadě. 

Docela jsme tady všichni zvědavi, jak letos naše snaha o nejlepší místo dopadne. Od mnoha 

návštěvníků našich webových stránek dostáváme kladné ohlasy, takže naše stránky se líbí. Jsou 

aktuální, snažíme se je zásobovat jak nejlépe dovedeme. Také Vy, čtenáři a návštěvníci nás můžete 

podpořit. Až ve Zlatém erbu bude vyhlášena soutěž o oblibě obecních stránek, můžete nám dát svůj 

hlas.  O termínu hlasování budeme včas informovat. 

  

Zařízení obecního mandlu neprošlo revizí, takže od nového roku si naše hospodyňky musí žehlit 

prádlo doma. Zatím nikdo tuto službu nenabízí, vlastně se ani nedivím, že by byla některá z našich žen 

žhavá žehlit od rána do večera. Je to opravdu práce za trest. Alespoň pro mne.  Ale co já vím, třeba to 

někoho baví. 

  

Zpracováváme projektovou dokumentaci na opravu Edenu, aby vyhovoval současným hygienickým 

normám, ale hlavně abychom jej mohli s radostí využívat. Bude rozšířeno sociální zařízení, vyměněna 

okna, dveře, vytápění, odvětrávání celého prostoru, kuchyně se dočká změny. Také osvětlení je 

v dnešní podobě žalostné, doufám, že snaha o dotaci nevyjde nadarmo. Bude to nákladné, ale určitě 

vítané pro různá shromáždění či oslavy nejen obecní, ale i rodinné. Herní zázemí okolo jenom bude 

dotvářet odpočinkovou zónu. Držte si palečky pro štěstí. Ať nám přeje. 

  

  

Na shledanou příště se těší starostka obce, Ivana Sklenářová 

 


